
 

 Referat:  

 

Fraværende: Per, Vibeke, Nina 

Christina henvender sig til NOBI, for at høre hvem der bliver repræsentant. 

1. Nyt fra Elevrådet  

Der var planlagt en motionsdag – men det er blevet udsat, fordi det ikke er muligt at 

samles på tværs af årgangene. 

Der er forslag om et frikvartersrum for Ungeuniverset – med forskellige spil og aktiviteter. 

Klublokalerne er bragt i spil – når klubben lukker. Forslaget tages med på næste 

samarbejdsmøde med MS (3. december).  

Der er en god stemning i Ungeuniverset. 

2. Status på muligheder omkring madordning på skolen (LA og Søren)  

Søren og Lars har haft et møde, med henblik på etablering af en madordning.  

Fritidscenteret har udarbejdet en liste med forskellige tilbud. Der arbejdes med en prisliste 

mellem 15 og 20 kr. – således at der også gives mulighed for spild og et lille overskud til 

den årgang der håndterer salget. Der er et varieret udbud – bestående af pølsehorn mv. 

Søren og Lars arbejder videre med en model for levering og håndtering. Corona 

vanskeliggør igangsættelse. 

Drøftelse af baggrund for madordning, evt. mulighed for bestilling, drøftes også. 

Skolens kostpolitik og madpakker drøftes. Skal der være skærpelse omkring inddragelse af 

usunde ting? Punktet drøftes på senere møde. 

Der er aldersgrænse på køb af energidrikke. Det opfordres til at skole laver aftaler med 

supermarkederne om ikke at sælge til unge under aldersgrænsen.  

Søren og Lars arbejder videre med etablering af en madordning – afhængig af corona, 

bliver det i foråret eller efter sommerferien. 

 

 



3. Status på mobilpolitik (LA + NJ)) Hvordan er den første periode med mobilpolitik 

forløbet?  

Elevrådet: mange fra de ældste elever afleverer ikke deres telefoner. Men den bruges ikke 

så meget i frikvartererne som tidligere. 

Det er lærernes, og ledelsens oplevelse at det forløber rigtig godt. Det går som forventet – 

især i de ældste klasser, er det ikke alle der afleverer deres telefon. Men det er klart 

indtrykket, at telefonerne benyttes mindre i pauserne – og at der er mere socialt samvær 

med spil og snak. 

I de mindre klasser, er der overhovedet ingen problemer med indsamling af telefonerne. 

4. Forældreinvolvering som tema (Johannes) Evt. nedsættelse af arbejdsgruppe 

Overordnet drøftelse omkring temaet forældreinvolvering. - Hvad mener vi, når vi taler om 

forældreinvolvering? - Hvordan kan vi arbejde med øget forældreinvolvering? - Hvordan 

styrker vi forældre-fællesskaber omkring skolen? 

De forældrevalgte medlemmer i skolebestyrelsen har en vigtig rolle i forhold til at 

motivere til forældreinvolvering ude i klasserne. 

Der kan skeles til idrætsorganinationernes kampagne for at øge aktiviteten – det kan gøres 

med fx 10 bud (gerne med et humoristisk stref).  

Inspiration fra andre skoler kan indhentes. 

Der nedsættes et udvalg, bestående af Johannes, Sanne, Lene, Susanne og Christina 

(Bettina deltager som medarbejderrepræsentant ved behov) 

 

5. Orientering fra Fællesrådsmøde (Johannes)  

Johannes berettede om fællesrådsmødet, der afholdtes virtuelt.  

Det er en bred opfattelse i skolebestyrelsen, at mødet ikke var særligt udbytterigt.  

 

 

 

 



6. Økonomi (LA) (Bilag udsendes)  

Lars gennemgik budgettet, der stadig forventes at kunne holde i balance for 2020. 

 

 

7. Evt.  

 

• Åbning af REMA (LA)  

• Status på skolen lige nu.  
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